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§6

Återremiss: Taxor Forum 
(2019 KS0278)

Beslut
Arbetsutskottets förslag till beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige att anta taxa för Forum.

Beskrivning av ärendet
Arbets- och näringslivsnämnden har tagit fram ett förslag på taxor för uthyrning av Forum.
 
Det finns flera faktorer att ta hänsyn till i samband med prissättningen av Forum Konferens. 
Kommuner får inte konkurrera med privata näringar. Därför har arbets- och 
näringslivsnämnden gjort en marknadsundersökning. Föreslagna Övriga taxor ligger i nivå 
med Charlottenlund, prismässigt över Torups Gästis och prismässigt under Pensionat 
Sågknorren, vars koncept skiljer sig från Forums. Hänsyn har självklart också tagits till de 
egna faktiska kostnaderna vid prissättningen av konferenspaket per person. Beaktande har 
också tagits till nuvarande antal bokningar i förhållande till tjänsten på 50% som anordnar 
konferenserna. Om taxorna sänks alltför mycket kommer kommunen inte ha ekonomisk 
täckning för konferenstjänsten samtidigt som mer personal kommer att behövas. Föreslagna 
nivå innebär en höjning, vilket bör leda till att bokningarna inte ökar alltför mycket (så 
kommunen behöver anställa mer personal). Inga ekonomiska anslag har erhållits för Forum 
Konferens.
 
Kommunstyrelsen beslutade den 17 december 2019 att återremittera ärendet för komplettering 
med handlingar i enlighet med arbetsutskottets beslut den 3 december 2019. 

Handlingar i ärendet
 §274 KS Återremiss: Taxor Forum
 §332 KSAU Taxor Forum - återremiss
 §67 ANN Taxor Forum
 Reviderat förslag Taxor Forum
 Tjänsteskrivelse Taxor Forum
 Mervärdeskatt vid konferenser
 §106 KF Taxor Forum

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige att anta taxa för Forum.
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